
Bestyrelsesmøde den 8 Oktober kl.9

1. Rundstykker
2. Økonomi omkring EM og året generelt, Solvej informerer.
3. Snak om hvordan gør vi med Internationale stævner i fremtiden.
A. Kunne man dele stævner op i 5-7 grupper hvor vi hver især
havde et ansvarsområde?
B. Deadline for hvornår forskellige ting skal være afsluttet.
C. Skriftlig aftale på alt, så er der en som falder fra, ved vi andre
hvad der er gjort?
4. Nyt klubhus, hvad gør vi, leje eller køb.
5. Frikadeller kl. 13.00
6. Ny / Brugt storslæde, Ole informerer fra slædeudvalget.
7. Boxen, Ole Informerer.
8. Indkaldelse til årsmøde, har vi noget til dagsorden??
9. Evt. bordet rundt, referat, og næste møde. (Dato).
Sig endelig til hvis der er noget jeg har glemt.
Hilsen Ole.


